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 Styrelseprotokoll nr: 76 

 Tid:  2022-04-09 kl. 19:00.  

Plats: Åhus hamn 

Närvarande:  Fredrik, Ludvig, Per, Sven och Annmari. 

      

1 
 
2 

VÄLKOMMEN: 
 
DAGORDNING 

Fredrik hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
 

 a) Nya frågor 
b) Godkän-

nande av 
dagord-
ningen 

 

Inga nya frågor 
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Ludvig.  

4 FÖREGÅENDE PRO-
TOKOLL: 
 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna.  

 
5 
 
 
 
6 
 

 
STYRELSENS ARBETE 
UNDER ÅRET – ar-
betsordning 
 

 

Diskussion om hur styrelsen och föreningen ska arbeta under 
året.  

Inga inkomna skrivelser 

 
7 EKONOMI: 

a. Balansrap-
port 

 
b. Medlems- 

situationen 
 

  
Bankkonto 21 303,73  
 
1 medlem har hittills har betalat in.  
  
 

8 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BESLUTADE MEN EJ 
GENOMFÖRDA 
PUNKTER. 
 
 
 
 
 
 
 

Inga punkter att ta upp.  
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9 FRÅGOR FRÅN MED-
LEMMANA 
 

Inga nya frågor. 

10 NYA FRÅGOR 
 

Vårfixardag söndag 22 maj 10-12 med lotteri. Fredrik sätter ihop 
en lista. Per fixar priser till lotteri.  
 

11 INVENTERING AV 
AKTUELLA ÄRENDEN 

a. HLR-utbild-
ning 

 
 
b. Informat-

ionsblad, 
”bra att 
veta” 

 
c. Regnvatten 

 
 

d. Solceller 
 
 

 
e. Laddstat-

ioner till bil 
 

f. Översväm-
ningar 
 

 
 

g. Olja till bänk-
borden 

h. Grannsam-
verkan 

 
 

i. Företagsra-
batter 
 

j. Utegym/Be-
lysning/Idran  

 
 

 
 
Inventering av hur många boende som har en HLR-utbildning. 
Fråga om dekal på postlåda hos HLR-utbildade.   
Informera om att det finns hjärtstartare på Jollens förskola.  
 
Samla information om husen på hemsidan. Allmänt om hur det 
kan vara i husen och lite allmänt om vad man kan tänka på gäl-
lande husen.  
 
 
Annmari tar kontakt med Marie-Louise angående om att bjuda in 
Form och struktur till Vårstäddagen.  
 
För att få sätta upp solceller i vårt område krävs bygglov från 
kommunen. Bjuda in energirådgivaren. Intressant att få veta hela 
processen och vad som krävs för att genomföra. Praktiskt hur fun-
kar det med lagring, återförsäljning etc.  
Intresse för att ta fram prisuppgifter. Ludvig tar frågan vidare.  
 
 
Översvämningar på gator och i trädgårdarna. Påtala för kommu-
nen när det blir översvämningar på gatorna sker ofta längre ner 
på gatorna. Informera mer om stenkistorna gällande översväm-
ningar i trädgårdarna.   
 
Sven pratar med Bengt om bänkarna.  
 
Påminna om appen coyard samt uppmana att skriva i Facebook 
om vad som händer i området.  
 
 
Känner inget behov att kolla runt om rabatterna kvarstår då vi ny-
ligen gjort det. Visa blivande medlemmar de bra medlemsför-
månerna som finns.  
Problemet är att det är kommunens mark. Fredrik tar frågan vi-
dare med kommunen om något av frågorna kan tas upp. Finns 
möjlighet till utegym, belysning på lekplats och boulebanan samt 
vad man kan göra på Idran.  
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11. VÅRA AMBITIONER 
 

Fortsätta främja boendet i området. 
 

12 ÖVRIGT Inga frågor.  
 

13 
 
14 

   NÄSTA MÖTE 
 
   AVSLUTNING 

Nästa möte planeras till den 8 juni 2022 kl. 19.00  
 
Mötet avslutas.  
 

   
 

Åhus den 9 april 2022 

 

 

……………………………………..      

 

Annmari Linderoth, Sekreterare     

   

 

Justeras: 

 

 

………………………………………                ………………………………………  

     

Fredrik Åsare, Ordförande   Ludvig Hallberg 

 

mailto:styrelsen@4ways.se
http://www.4ways.se/

